
Protokół Nr 15/20
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 14 maja 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 09:30
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 10:01
Posiedzenie komisji odbyło się w sali narad Urzędu Miasta Sejny.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1 Radny Tomasz Korzeniecki,
2 Radny Paweł Dzienisiewicz, 
3 Radna Jolanta Beata Bagińska,
4 Radny Józef Masianis,
5 Radna Jolanta Piktel-Dabulis.
6 Radny Marek Zubrzyński,
7 Radny Arkadiusz Marek Sulżyński,
8 Radny Bogusław Sojko,
9 Radna Małgorzata Klucznik.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
2 Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta
3 Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG,
4 Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty
5 Pan Piotr Maksimowicz – Radny Rady Miasta
6 Pan Adam Łabanowski – Radny Rady Miasta

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Tomasz  Korzeniecki
Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał radnych oraz gości. 

Do pkt 2. 

Radny Pan Tomasz Korzeniecki – Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów,
przestawił proponowany porządek posiedzenia. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0



Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  emisji obligacji serii A20 oraz

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie wyboru

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny.
7.  Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia

opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

8. Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi  gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

9. Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

10.Zaopiniowanie  projektu  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  wypłatę
dodatku energetycznego.

11.Wolne wnioski i oświadczenia. 
12. Zakończenie posiedzenia.              

Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji  Planu Budżetu  i  Finansów –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały w
sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2020-2025.
Najważniejsze tutaj jest, że pokazujemy kwotę długu, która się zwiększa o 2.000.000.00 zł.
Wszystko jest  związane z tym, że potrzebujemy na wkłady własne.  Przedstawiła na jakie
projekty potrzebne są pieniądze. 

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.



Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji  Planu Budżetu  i  Finansów –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł  do  kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. Wszystkie zmiany
związane  są  z  inwestycjami.  Przedstawiła  objaśnienia  do  projektu  uchwały.  Po  stronie
dochodu rezygnujemy z ul. Wileńskiej. Omówiła objaśnienia do projektu uchwały. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – dział 600 poz. 6050 jest zwiększenie 1 100.000.00 zł
co ta kwota ma obejmować?  

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  to  nasz  wkład  własny,  jak
podpiszemy umowę z Urzędem Marszałkowskim to będzie przyjęta ich kwota. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – dział 700 zdejmuje się z wydatków na ul. Wileńską,
na poprzednich komisjach Burmistrz tłumaczył, czyli o całkowicie jest zabrane z budżetu?

 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – dział 750 p.6050, 88 000 zł zwiększa się na wymianę

okien, jakie będzie dofinansowanie?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przewidziane jest 80 000 zł.
Radna Jolanta Beata Bagińska –  czyli wymiana okien ma kosztować 168.000 zł tak?

Skąd taka duża kwota? Kiedyś był robiony projekt na okna, czyli on nie jest już rozważany?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – projekt techniczny jest ten sam. 
Radna Jolanta Beata Bagińska –   dlaczego jest taka duża kwota?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – pieniądze zostały pozyskane od

Zabytków. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – ponawia pytanie skąd tak duża kwota na okna?
Pani  Aneta  Kimszal –  Sekretarz  Miasta  – Pani  Barbara  Miszkiel  pisała  wniosek i

aktualizowała kosztorys, być może po przetargach będzie mniej.
Radna Jolanta Beata  Bagińska –  815 000 zł  dział  900 na ul.  Strażacką  to  jest  na

wykonanie kanalizacji sanitarnej i wymianę wodociągu?
Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – tak będzie wykonane.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła, co będzie wykonane

w ramach tej inwestycji. 
Radna Jolanta Beata Bagińska – czy w tej kwocie też jest projekt?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak jest ujęty wkład nasz na projekt.
Radna Jolanta Beata Bagińska – zwiększenie na Ośrodek Kultury,  jaka jest  kwota

zaplanowana?
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  w  zał.  6  mamy,  kwota

dofinansowania 677 489,02 zł plus prawie 500 000 zł środków własnych łącznie 1 176 861,28
zł.

Radny Paweł Dzienisiewicz – 1 100 000,00 na ul. Wojska Polskiego, jaki będzie koszt
tej drogi i ile wynosi dofinansowanie?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  dofinansowanie  50%  czyli
1 055 000,00 dofinansowania. Staramy się by było więcej. Jest to odcinek od ul. Zawadzkiego

Radna  Jolanta  Piktel  -  Dabulis –  zwraca  się  z  pytaniem  czego  dotyczyło  pismo
Ministra Finansów?



Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przesłał ostateczne kwoty odnośnie
subwencji i dotyczące naszego udziału w podatkach. 

Radny Marek Zubrzyński – na jakim etapie jest realizacja projektu targowiska. 
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – nie można przekraczać granicy i

trudno jest podpisać umowę. 
Pani  Anna  Łukasik –  Kierownik  RPG  –  wyjaśniła  Radnym,  jaki  jest  zakres

planowanych  prac  na  targowisku.  Poruszony  został  temat  zmiany  studium  i  planu
zagospodarowania przestrzennego.  

Radny Marek Zubrzyński – poruszył temat umowy na fotowoltaika.
Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty – wyjaśnił, że umowa został podpisana.

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian w
budżecie miasta Sejny na 2020 rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Tomasz Korzeniecki – przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
emisji obligacji serii A20 oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – czy będzie wspomagała nas firma zewnętrzna, jaki to
koszt?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – nie będziemy korzystać z pomocy
firmy zewnętrznej. 
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji serii
A20 oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką.
Do pkt 6.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji
Rady Miasta Sejny.



 Radny Józef Masianis – złożył propozycję kandydatury Radnej Jolanty Piktel – 
Dabulis. 

Radny Paweł Dzienisiewicz - złożył propozycję kandydatury Radnego Marka 
Zubrzyńskiego. 

Radni wyrażają zgodę w kandydowaniu. 

Głosowanie nad kandydaturą Radnej Jolanty Piktel – Dabulis na Przewodniczącą Komisji,
Planu, Budżetu i Finansów. 

Głosowało 3 Radnych za.

Głosowanie nad kandydaturą Radnego Marka Zubrzyńskiego na Przewodniczącego Komisji,
Planu, Budżetu i Finansów. 

Głosowało 5 Radnych za.

Głosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny. 

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie
uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji  Rady
Miasta Sejny.

Do pkt 7.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych
przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

Projekt uchwały przedstawił Pan Marek Sznejder– Inspektor ds. oświaty.
Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.



Do pkt 8.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie  pozbawienia części drogi gminnej dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z
użytkowania.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG.

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
pozbawienia  części  drogi  gminnej  dotychczasowej  kategorii  oraz  wyłączenia  jej  z
użytkowania.

 
Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Tomasz Korzeniecki – przeszedł do
kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  części  działki  o  numerze
geodezyjnym 1593/2.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG.
Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  części  działki  o  numerze
geodezyjnym 1593/2.

Do pkt 10.

Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów – Pan Tomasz Korzeniecki – przeszedł do
kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Łukasik– Kierownik RPG.
Pytań do przedstawionego projektu nie było.

Głosowało: 9 radnych



Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.

Do pkt 11.

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan  Tomasz  Korzeniecki –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym wolne wnioski i oświadczenia.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie. 

Do pkt 12.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji – Pan Tomasz Korzeniecki
zamknął obrady posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów.

  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   
    /-/Tomasz Korzeniecki

Protokołowała:
Karina Palewicz


